
  

 

 

 

Referat af  bestyrelsesmødet d. 15. november 2018 

 

 

Udkørsel 

Vi talte om en henvendelse fra Marttin i Have 78, omkring vanskelighederne ved at komme ud på 
Englandsvej. Bestyrelsen kontakter kommunen og høre om vi kan influere den kommende ombygning af 
Englandsvej, og derved forbedre vores forhold. 

Portal 

Det går trægt, og bestyrelsen har gentagne gange rykket for et konkret tilbud på reparationen, så 
(forsikrings)sagen kan blive afgjort og gå i gang. 

Kloakproblemer 

Et medlem har problemer med kloakken, og bestyrelsen har haft en kloakmester ude at dels kigge på 
problemet, dels fixe det. Det har afhjulpet problemet i en periode, men er desværre kommet tilbage. 
Bestyrelsen går videre med at finde og afhjælpe problemet. og tager stilling til fordelingen af regningen 
mellem foreningen og de berørte medlemmer (Se §65 i vedtægterne). 

Havelejeregulering 

Vores haveleje er blevet pristalsreguleret, så vi betaler en smule mere end sidst. 
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Næste bestyrelsesmøde er 17. December kl. 16, Have 64 

 

 


